
Halling, den 21. september 2022 

 

 

Referat fra bestyrelsesmødet, den 15. september 2022  
 
Til stede: Martin, Steen, Ivar, Bjarne, Annette (suppl.) og Minna (ref.) 
 
Fraværende: Kim 
 
 
 
Ad 1. Godkendelse af forrige referat. 
 
 Referatet blev godkendt med få ændringer. 

 
 
Ad 2. Nyt fra teknik. 
 

En ny bruger ønsker selv at opsætte sin radio. Han får derfor en rabat på oprettelsen 
på kr. 500. 
 
De 6 brugere vi ikke kan give et signal efter skorstenen i Mørke bliver nedtaget, er 
blevet opsagt. Signalet fra skorstenen lukkes den 1. oktober 2022. 
 
Vi har fået en ny frivillig tekniker fra Mørke. Han vil bl.a. gerne arbejde med en ny 
opsætning af ma-nets hjemmeside. 
 
Der skal indkøbes ”dimser”, der kan måle brugernes signal. Monika medbringer 
”dimsen” til næste teknikmøde. 

 
 
Ad 3. Økonomi 
 

Økonomien ser stadig fint ud. Der er udsendt opkrævninger for næste kvartal. 
Bestyrelsen gav grønt lys til indkøb af ny telefon til kassereren. 

 
 
Ad 4. Persondataloven. 
 
 Intet nyt. 
 
 
Ad 5. Sensommermiddag og julegaver. 
 

Alle frivillige inviteres til sensommermiddag, den 14. oktober 2022 –Formanden 
sender mail ud til alle herom. 
 
Alle undersøger udbuddet af julegavekataloger. 

    



 
Ad 6 Vedtægter 
 

Det skal undersøges nærmere, hvorfor man i sin tid valgte at fastsætte kontingentet 
til 0 kr. og i stedet opkræve abonnement hos medlemmerne, inden der foreslås 
ændring af Vedtægternes § 6. 

     
Ad 7.  Eventuelt 
  

Formanden kontakter teknikerne mhp. at forbedre mulighederne for at inddrage nye 
frivillige i arbejdet. 

 
 
 
 
 

Næste møder: 
 

Onsdag, den 12. oktober 2022 og 
Onsdag, den 9. november 2022 

 

  
 


